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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Mi a kormány célja az Univerzál Beszerző KFT.-vel?”
címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Seszták Miklós, nemzeti fejlesztés i
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban nagy változások történtek az Ön irányítása alatt álló Magyar Nemzet i
Vagyonkezel ő ZRT. (MNV) tulajdonában álló volántársaságok és regionális víziközmű-cégek
beszerzési tevékenységét illet ően. Mint az az Ön számára bizonyára ismert, jelenleg immár egyetlen ,
közös tulajdonú gazdasági társaság, a tatabányai székhely ű , állami tulajdonú Univerzál Beszerző KFT .
végzi hazánk összes volánbusz-társaságának és az öt, regionális, állami tulajdonú víziközm ű-
társaságnak az összes beszerzési tevékenységét . Legyen bár szó egy Zalaegerszegen eltört busz-
tengely pótlásáról vagy pedig egy szolnoki vízcs ő javításának alkatrészeir ő l .

Egy központi beszerz ő társaság hatékony szervezés és optimális üzemméret esetén akár olcsóbbá i s
teheti az állam érintett társaságainak m űködését . Ugyanakkor egy túlzottan széles, ágazatköz i
összevonás felesleges adminisztrációs terhet jelenthet, átláthatatlanabbá teheti a beszerzési döntéseke t
és az árképzést, valamint lassíthatja az üzleti és ügyviteli folyamatokat .

Mindezek alapján tisztelettel kérdezem a Miniszter urat az alábbiak szerint :

• Készült-e hatástanulmány, költségvetés és projektterv az Univerzál Beszerző KFT.
létrehozását érintően? Milyen és mekkor holding-szint ű pénzügyi megtakarítással számolna k
Önök a minisztériumban az átszervezések után? Milyen egyéb el őnyöket tártak fel, mielőtt
meghozták a döntést e társaság megalakításáról ?

• Kik és mikor döntöttek a minisztériumban az Univerzál Beszerz ő KFT. megalakításáról ?

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke
részére

helyben
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• A minisztérium irányítása alá tartozó MNV ZRT . érintett társaságai milyen döntéseket hoztak
a beszerzési tevékenyégük kiszervezése tárgyában? Amennyiben e kérdésekkel foglalkozta k
az érintett társaságok igazgatóságai és felügyel ő bizottságai, akkor kérem, hogy részemr e
összesítve megküldeni szíveskedjék, hogy az érintett alapítótársaságok vezet ő testületei
milyen arányban, milyen szavazással döntöttek az Univerzál Beszerz ő KFT . megalapítása és a
hozzá történő beszerzési csatlakozás mellett ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . április 25 .

Szabó Szabolc s

függétlen országgy ű lési képviselő
(Együtt )
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